
 



Zpátky do normálu 

Doufám, že jste všichni prožili prázdniny 

tak, jak jste si přáli, jako dobu nabírání sil, 

klidného zhodnocení roku, dobrodružství i 

velkých příležitostí.  

Máme tady nový školní rok. Ten 

minulý byl pro mnohé z nás ve znamení 

postupného návratu k běžnější formě 

výuky. Dalo by se říci, že během jara už 

máloco připomínalo dobu pandemie. Plno 

školních akcí a soutěží nám ozvláštnilo tuto 

dobu.  

Veškerým akcím samozřejmě 

vévodily oslavy výročí založení naší školy. 

Lidé, kteří nějakou část svého života spojili 

se Šestkou, jistě nemohli tušit, kam se naše 

škola posune a jak moc se změní. Výročí 

nám připomnělo závazek, abychom 

pokračovali v práci našich předchůdců. 

Kvůli hektickému konci minulého 

školního roku jsme se rozhodli vydat číslo 

nyní v září. Můžete se těšit na připomenutí 

konce loňského školního roku, novinky 

v Ekorubrice a  vyzpovídání našich nových 

učitelů. Všem přeji, aby nový školní rok 

proběhl co nejlépe a aby každý z vás byl 

úspěšný i ve svých osobních závazcích.  

Lukáš Jesínek 

 

50.+ výročí 6. ZŠ Cheb 

Dne 13.4. 2022 se konalo na 6. základní 

škole v Chebu výročí založení školy. Při 

návštěvě tohoto výročí jste v areálu školy 

mohli zaregistrovat mnoho stanovišť jako 

například robotiku, stanoviště s městskou 

policií apod.  

Odpoledne kolem 2. až 3. hodiny 

jste mohli navštívit školu za doprovodu a s 

instrukcemi našeho školního parlamentu, či 

za pomocí mapy. Na mapě byly vyobrazeny 

stanoviště, na která jste se mohli zajít 

podívat, např. prezentace shrnující vývoj 

školy byla v multimediální místnosti, opičí 

dráha pro děti a představení několika karate 

triků byly umístěny ve velké tělocvičně. 

Každé stanoviště bylo samozřejmě pod 

dohledem jednoho, nebo více pedagogů.  

Po skončení hlavního programu 

bylo ve školní jídelně slavnostní posezení 

významných hostů, bývalých i současných 

zaměstnanců školy. Doprovodný program 

zajistilo představení choreografie, kterou si 

Flowart klub nacvičil. Na celou velkou akci 

jsme se jako škola velmi pilně připravili a 

výsledek stoprocentně stál za to. 

Pavlína Brožová (9.C) 

 

                                                                              

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Chvilka pro vtípek 

I. Přijde Pepíček za maminkou, že ho bolí hlava. „Maminko, mě bolí hlava.“  

Maminka mu odpoví: „Víš, Pepíčku, musíš hodně pít.“ Pepíček: „Dobře, takže kde je kořalka?“ 

 

II. Pepíček sedí ve vlaku a žvýká žvýkačku. Přisedne si k němu stará paní. Po pěti minutách mu 

stařenka řekne: „To je od tebe moc hezké, že mi tu tolik věcí vyprávíš, ale já jsem hluchá.“ 

 

III. Pepíček prosí tátu: „Tati, kup mi buben.“ Táta: „Nekoupím, budeš mě rušit při práci.“  

                 Pepíček: „Nebo, budu bubnovat jenom, když budeš spát.“ 

Filip Šubják (9.C)

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

    V letošním roce jsme se opět zúčastnili soutěže,  

     kterou vyhlásilo Muzeum Cheb. 
Tentokrát nebylo téma specializované jako v minulých ročnících. 

Pod souslovím ,,Velikonoční či jarní dekorace“ se dalo vytvořit 

mnoho zajímavých prací. Naše třída 4. B zvolila louku, která byla 

částečně pletená a částečně háčkovaná. Na ní se pásly ovečky, které 

byly vytvořeny omotáním polystyrenového vajíčka vlnou. Kytičky 

byly vystříhané z plsti a sešité knoflíkem. Celkově se na práci 

podílelo 11 žáků a ti si také byli převzít odměnu za 1. místo 

v kategorii 1. stupeň ZŠ. Už se těšíme na další tvoření. 

                                                                Jitka Dubská 

                                                                               

                                                                                   Věděli jste, že… 

                      mezi absolventy naší školy patří: současný senátor Miroslav Plevný,  

        osobní tajemník prezidenta Václava Klause Ladislav Jakl,  

                 bývalý senátor a primátor Plzně Jiří Šneberger či filmový režisér Vít Karas? 

 

 



KRMTE S NÁMI ŽÍŽALKY 

V hale máme vermikompostér s žížalkami. Ty jsou 

schopné zkompostovat velké množství bioodpadu! 

 

Neváhejte a noste jim odkrojky či  

slupky od ovoce a zeleniny! 

EKORUBRIKA 

Ahoj všichni, 

Již podruhé vás budeme všechny informovat 

o novinkách a dění na ekoškole. Tak nás  

opět čtěte 😊 

                                    Váš EKOTÝM 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ÚKLID ŘEKY OHŘE 2022 

Tento rok jsme se opět účastnili čištění řeky Ohře. 

I přes nepřízeň počasí a mráz jsme prošli úsek 

kolem přehrady Skalka a vyčistili jej od odpadků. 

 

 

  

NÁVŠTĚVA EKOŠKOLY 

13.6. jsme v Karlových Varech navštívili ekoškolu ZŠ 

J.A.Komenského. Na jiné ekoškole se nám moc líbilo, 

přiučili jsme se něco nového a navštívili jsme ČOV. 

 

EKO novinky z naší EKOŠKOLY 

JSME HOSTUJÍCÍ EKOŠKOLOU- 

TĚŠTE SE S NÁMI na podzimní setkání! 

 

Na podzim 2022 se k nám přijedou podívat 
zástupci z dalších ekoškol Karlovarského kraje! 

 

  

 

 

Chceš se podílet na vítání návštěvníků a 

reprezentaci školy? Přidej se k EKOTÝMU. 



Rubrika: Školní drbna 

Jelikož jsme v letošním školním roce bohatší o mnoho vyučujících, rozhodli jsme se, že vám je 

představíme, takže jsme některé vyzpovídali školní drbnou. 

 

Učitelé odpovídali na otázky typu: Jak byste se stručně představili? Proč jste se stal učitelem? Co 

učíte za předměty? 

 

I. Učitelka Klára Baniunynská 

Jmenuji se Klára Baniunynská. Učím teprve první rok, protože jsem v květnu odstátnicovala, takže tohle je 

moje první třída (1.C), dostala jsem teď prvňáčky. Učím u nás na škole německou třídu, proto hodně 

spolupracuji s paní učitelkou Gábinou Pleskotovou, která tady vede němčinu. Práce mě zatím baví. Baví mě 

obecně práce s dětmi. Chtěla jsem ji dělat odjakživa.  

II. Učitelka Hana Reihs 

Dobrý den, jmenuji se Hana Reihs a jsem učitelkou angličtiny. Mám na starost celý druhý stupeň a ještě také 

třeťačky. Učitelkou jsem se stala, protože mě baví učit děti. Baví mě předávat svoje znalosti dál, baví mě 

pomáhat. Angličtinu miluju. Mám ji skoro jako svůj rodný jazyk a chtěla bych každému ukázat krásu 

anglického jazyka a aby ho každý měl rád tak jako já. 

III. Tandemová učitelka Evelína Stredná 

Dobrý den. Tak moje jméno je Evelína Stredná a začala jsem teď učit prvního září. Já jsem tandemový učitel, 

takže jsem rozházená k různým jiným učitelům, ale mám tam nejvíc tělocvik, angličtinu, češtinu a matiku. Proč 

jsem se stala učitelkou? Já už jsem nad tím přemýšlela, když už jsem měla jít na střední školu. To mi úplně 

nevyšlo, ale vždycky jsem měla vztah k dětem, tak asi ve finále všechny ty trable v práci předtím vyhrály ty 

děti. Takže proto jsem šla učit. Mám ráda tělocvik, protože jsem od tří let dělala gymnastiku, tak tam je to 

jasné. Sport je prostě sport. Čeština je čeština, s matematikou si moc nerozumíme, ale to snad zvládnu. 

IV. Učitel Radovan Friedel 

Jmenuji se Radovan Friedel. Učím tělocvik a zeměpis. Učím od roku 1993, to znamená 28 let. Baví mě neustálé 

měnění podmínek žáků a jejich výkonnosti. To znamená, že to není jako čeština, že všichni každý rok berou to 

samé, ale každý tělocvik je úplně jiný a každá třída je úplně jiná a každý žák je taky úplně jiný. 

Alexandr Kohout (9.C) 
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